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Anders Dinsen   -                     afbud 
Henrik Stenkil                      X 
Helene Holm   X 
Kenneth Kruuse   X 
Lars Monroy   X 
Ole Kjeldsen   X 
Helene Persson  X 
 
Flemming Krogshave  X 
Laila Andersen                                        afbud 
Henning Bentzen  X 
Line Rask                                                X  
Jesper Kilbak, 8.b                                    X 
Cecilia Calva,8.b                                     afbud 
Særligt indbudte: 
Bent Greve, tilforordnet  afbud til spisning 
Leon Jensen, SFO  afbud 
Annette Jordan  X 
Særligt inviterede:   
Filip Lauritzen  X 
Sigrit Bilsted Pedersen  X 
Jeanet Jesbjerg  X 
  
 
 
Næste møde: Torsdag den 23.08.2012 kl. 19 -21.30 

REFERAT 
 

Skolebestyrelsens  møde torsdag, den 14.06 kl. 18.00 –21.30 på lærerværelset 
 
 

Nr. Emne Bemærkninger 

01 Godkendelse af af referat af 
møderne 17.04.2012 og 
23.05.2012 

 

 Referat af 17. april godkendt. Godkendt referat fra 23. 
maj 2012. 

02 Meddelelser 
  Eleverne 
                                       
Lærere og pædagoger, her-
under om legepatrulje v/ 
Flemming 
                                       
Ledelsen.  A) om kommunal 
inklusionskonference b) om 
indsatsen i.f.t. forskellige 
unges færdsel og adfærd på 
skolen "efter skoletid" C) 
skolelederkontrakten 

Elever: Ikke nogen møder i elevrådet. 8.klasse har været 
på skolerejse. Der har været praktik uge for 8.klasse. der 
er undren over, fordeling af fag – hvorfor flere tysktimer 
end engelsk timer? der er timer i henhold til undervis-
ningsministeriets vejledende timetal. Nye oversigter over 
boldbanen. Vedrørende praktikugen – alle fik plads und-
tagen 3-4 elever, disse fik undervisning i stedet for. Kun-
ne ledelsen fremover være behjælpelig med at finde 
pladser blandt forældregruppen på skolen. Jesper skal 
med til fælleselevråd i september for alle skoler i kommu-
nen.  
Pædagoger: sidste skoledag var en god dag for alle. 
3.klasserne har haft sidste sfo dag – og er startet i klub. 
Klasserne har rykket lokaler, er ved at være på plads. der 
er startet nye 0.klasser 26 i den ene og 27 i den anden. 
Det går godt på sfo. Der er udsendt oversigt sommerferie 
aktiviteter. Bestyrelsen syntes det ser ud til at være godt 
planlagt. Der bliver opsat oversigter for hver uge i som-



merferien. Sygefravær er faldet lidt igen. Legepatruljen 
skal køre efter sommerferien. De børn som har tilmeldt 
sig er børn fra 4.c – som skal lege med nye 0. klasser og 
kommende 1. klasser. Det er 3 gange om ugen i 10 pau-
sen. Koloni med 1. klasserne. Overlevering fra sfo til klub 
er gået godt. 
Ledelsen: vi har afgangsprøver lige nu, og det går fint. 
Formanden plejer at ønske tillykke til dimissionen den 27. 
juni. Der starter en dannelse af inklusionsarbejdet/sted 
med en kick-off i august for alle lærere og pædagoger i 
kommunen. Ledelsen er til temadag fredag den 15. juni, 
hvor der skal arbejdes med cases i forbindelse med of-
fentlig styring og inklusion. Hennings skolelederkontrakt 
er nu endeligt på plads med skolechefen. Den ligges på 
skolens hjemmeside. Sygefraværet skal nedbringes med 
0,2% for alle institutioner. Vores skole ligger på et helt 
gennemsnitligt niveau lige nu. Orientering omkring situa-
tionen SSP problematikken. Der er bevilliget penge til 
SSP til at opretholde gademedarbejderne. Skolerne er 
åbne for alle i perioden 17 – 07. Vi er stadig meget op-
mærksomme hvis der sker noget i og omkring vores sko-
le. På sidste SSP årsmøde blev Stengård Skole fremhæ-
vet som et godt eksempel på samarbejde mellem alle 
parter. Nyhedsbrev fra SSP bliver lagt på porten. Snak 
om muligheder for de unge, som færdes på skolen, hvad 
tilbydes de ? mulighed for, at invitere en SSP til et møde, 
så der kan tages en snak om dette. 

03 Status på skolens økonomi 
v/ Annette 

Annette orienterede om skolens økonomi. Der har været 
møde i forvaltningen, og vi følger vores handleplan som 
er indgået med forvaltningen. Flot arbejde til Henrik for 
det arbejde som har været udført. Forældrene spørg ind 
til vikar situationen, med at der gives fri til de ældste klas-
ser. Husk at følg op på hvordan det går i æseløret. Snak 
omkring vikarsituationen. 

 04 Status på SFO - spørge-
skemaundersøgelsen v/ 
arbejdsgruppen 

 
 

Status – der er lavet en lille for undersøgelse. Der er 14 
spørgsmål der skal svares på. Lave undersøgelsen nu og 
en opfølgning efter sommerferien.  
Undersøgelsen vil være ren netbaseret med en QR-kode. 
Der skrives ud til kontaktforældrene fra 0-2 klasse om-
kring undersøgelsen. Lægges ud med link på alle 
forældreintra opslagstavlen i de små klasser. Vil det være 
okay, at henning laver reklame for vores undersøgelse. 
Det er okay. 

05 Status på det/de kommende 
års skoleudviklingsprojekter 
v/Henning 

 

Det er en forberedende fase lige nu – innovation og krea-
tivitet. Der er fælles opstart med Bagsværd Skole i au-
gust – hans Henrik Knopp og Lasse Skånestrøm kommer 
og holder oplæg. Lasse er vejleder på en studiegruppe 
her på skolen. Kommende 9. klasse får deres I-pad’s 
efter ferien. Projektet kunne blive taget op som tema i 
løbet af efteråret. Næste projekt er udskoling, og Henning 
er i en arbejdsgruppe, med Gentofte kommune som også 
er med i frikommuneforsøget. Der vil være fokus på. at få 
de unge i gang med en ungdomsuddannelse – og et an-
det fokus kunne være, spændende læringsmiljøer af 7. 8. 
og 9. klasser. Medarbejder indflydelse vil der være i pro-
jekterne.   



06 
 

Mødeplan for skolebestyrel-
sesmøder 2012/2013, her-
under stillingtagen til "fast 
mødedag" eller "rullende 
dage"? Herunder også til-
melding til det kommunale 
seminar d. 8. september. 

 

Vær opmærksom på lørdagsmødet den 8. september, for 
hele bestyrelsen afholdt af kommunen. Henrik opfordrer 
at alle deltager. Mødedagen bliver torsdag i det kom-
mende skoleår. Temaaften i bestyrelsen er den 11. okto-
ber fra kl. 17.00. Henning spørg, om bestyrelsens tilladel-
se til at lukke skolen fredag den 17. august kl. 13.00 

07 Åben drøftelse af potemntiel-
le emner Skolebestyrelsen 
kan tage op i 2012/2013. 
 

Ønsker til kommende fokuspunkter: 

 Cloud services – samarbejdsforum- gratis værktø-
jer 

 Hvor skal Stengård Skole bevæge sig hen ? tema 
omkring udskolingen. F.eks. alle skal have digitale 
færdigheder når de forlader skolen 

 Skolens ide-grundlag, kigge på det og rette det til 
så det afspejler værdigrundlaget 

 Fortsætte med trafikkampagnen 

 Et arrangement med forældre, med oplægsholder 
udefra, hvor bestyrelsen er mere synlig 

 Temaaftener med forældrene 

 Sundhedspolitikker, for skole og sfo 

 Evaluering omkring de nye værksteder i SFO 

 Netsikkerhed som temaaften 

 Toilet projektet  

08 Eventuelt Fælles idrætsdag for mellemtrin og udskoling bliver ikke 
gennemført mere. Bagsværd, Værebro og Stengård vil 
gå sammen og planlægge en idrætsdag for eleverne. 
Formentlig i foråret 2013. Helene sidder et år mere i be-
styrelsen på 10. klassescentret. følger op Helenes mail 
omkring toiletter. Det blev aftalt, at møderne efter som-
merferien er om torsdagen og fra kl. 19 – 21.30. første 
møde er torsdag den 23. august. 

Referent Annette Jordan 


